



Services Consulaires Ambassade d'Algérie <mct.consulaire@gmail.com>

Invitation to EduTraC Oman 2024 - Higher Education & Career Expo

Jenitha Martin <jenitha.martin@alnimrexpo.com>

Mon, May 6, 2024 at 2:18 PM

To: mct.consulaire@gmail.com

Oman is experiencing a major educational development push in line with Vision 2040. As part of this initiative, we're excited to invite you to the **11th EduTraC Oman** – International Exhibition for Higher Education, Training & Career Development.

The event will be held from **October 13-15, 2024**, at the Oman Convention & Exhibition Centre in Muscat. Held under the patronage of **Oman's Ministry of Higher Education, Research & Innovation** and related organizations, EduTraC Oman is the ideal platform to:

- Network and recruit students seeking higher education in Oman and abroad.
- Connect with working professionals interested in career development opportunities.
- Explore courses, training programs, and innovative learning methods.
- Participate in productive discussions and knowledge exchange with students and career counselors.

Please click on the link **EduTraC Oman 2024 - Brochure** to access the brochure, which contains more information about the exhibition. Additionally, you can find the Post-Show Report of the 2023 edition of EduTraC Oman, which will provide you with further details about the previous edition we organized.

Attached is the list of universities approved by the Ministry of Higher Education, Research & Innovation for students to study in **Algeria**.

On behalf of our company, Al Nimir Expo we are glad to invite you to support and have a strong presence in one of the major Higher Education, Training & Career Development event of the country – EduTraC Oman 2024. Please forward the information about this event to the members and possible exhibitors that can benefit by participating at the exhibition.

For stand reservations or for more information on how you can take part in the event, please contact Ms. Jenitha Martin, Exhibition Director, Al Nimir Expo on tel. no. +968 9404 1515 or e-mail jenitha.martin@alnimrexpo.com Website: www.edutracomani.com

We look forward to hearing from you!

Sincerely,

Jenitha Martin | Exhibition Director | +968 9404 1515 | jenitha.martin@alnimrexpo.com



مؤسسات التعليم العالي الموصى بالدراسة في جمهورية الجزائر

*ملاحظة: ضرورة الحصول على موافقة مسبقة من وزارة التعليم العالي والبحث العلمي والابتكار قبل الالتحاق بالدراسة عن طريق تقديم طلب مواصلة دراسة الكتروني من خلال موقع الوزارة الالكتروني ولمزيد من الاستفسارات يرجى التواصل على هاتف رقم: ٢٤٣٤٠٩٠٠ أو عبر البريد الالكتروني: public.services@mohe.gov.om

المؤسسات الحكومية

الترتيب	اسم المؤسسة	المستويات الدراسية	المراحل الدراسية	الموقع الإلكتروني
١	جامعة الأمير عبد القادر للعلوم الإسلامية	جميع التخصصات	جميع المراحل الدراسية	www.univ-emir.dz
٢	جامعة البليدة	جميع التخصصات	جميع المراحل الدراسية	_____
٣	جامعة الكويز المتواصل	جميع التخصصات	جميع المراحل الدراسية	www.ufc-dz.net
٤	جامعة الجزائر	جميع التخصصات	جميع المراحل الدراسية	www.univ-alger.dz
٥	جامعة باتنة	جميع التخصصات	جميع المراحل الدراسية	www.univ-batna.dz
٦	جامعة قسنطينية	جميع التخصصات	جميع المراحل الدراسية	www.univ-blida.edu.dz
٧	جامعة منوود معمري تيزي أوزو	جميع التخصصات	جميع المراحل الدراسية	www.ummto.dz
٨	جامعة هواري بومدين للعلوم والتكنولوجيا	جميع التخصصات	جميع المراحل الدراسية	www.usthb.dz
٩	جامعة وهران	جميع التخصصات	جميع المراحل الدراسية	www.univ-uslo.dz



Al Himr International Exhibition Organizers LLC

P. O. Box 71, Postal Code: 117

Wadi Kabir, Sultanate of Oman

+968 24700656

+968 24799737

www.alhimrexpo.com



Let us join together to save our environment ...



Algeria.pdf

117K

ترجمة

تشهد سلطنة عمان دفعة كبيرة لتطوير التعليم بما يتماشى مع رؤية 2040. وكجزء من هذه المبادرة، يسعدنا أن ندعوكم إلى المعرض الدولي للتعليم العالي والتدريب والتطوير الوظيفي 11^{ال} لإيدوتراك عُمان.

وسيعقد هذا الحدث في الفترة من 13 إلى 15 أكتوبر 2024، في مركز عُمان للمؤتمرات والمعارض في مسقط. تحت رعاية وزارة التعليم العالي والبحث العلمي والابتكار والمنظمات ذات الصلة في سلطنة عُمان، تعد إيدوتراك عُمان المنصة المثالية لـ:

- لقاء وتوظيف الطلاب الباحثين عن التعليم العالي في عُمان والخارج.

- التواصل مع المهنيين العاملين المهتمين بفرض التطوير الوظيفي.

- استكشاف الدورات والبرامج التدريبية وطرق التعلم المبتكرة.

- المشاركة في المناقشات المثمرة وتبادل المعرفة مع الطلاب والمستشارين المهنيين.

يرجى الضغط على رابط (إيدوتراك عُمان 2024 - كتيب) للوصول إلى الكتيب الذي يحتوي على مزيد من المعلومات حول المعرض. بالإضافة إلى ذلك، يمكنكم العثور على تقرير ما بعد العرض لنسخة 2023 من إيدوتراك عُمان، والذي سيزودكم بمزيد من التفاصيل حول الإصدار السابق الذي نظمناه.

مرفق قائمة الجامعات المعتمدة من قبل وزارة التعليم العالي والبحث العلمي والابتكار للدراسة في الجزائر.

نيابة عن شركتنا، النمر إكسبو يسعدنا أن ندعوكم لدعم وحضور قوي في أحد أهم فعاليات التعليم العالي والتدريب والتطوير الوظيفي في البلاد- إيدوتراك عُمان 2024. يرجى إرسال المعلومات حول هذا الحدث إلى الأعضاء والعارضين المحتملين الذين يمكنهم الاستفادة من المشاركة في المعرض.

لحجز جناح أو لمزيد من المعلومات حول كيفية المشاركة في الحدث، يرجى الاتصال بالسيدة جينيثا مارتين، مديرة معرض النمر إكسبو على الهاتف:

+968 9404 1616

أو البريد الإلكتروني: jenitha.martin@alnimrexpo.com

الموقع: www.edutracomani.com

ونحن نتطلع إلى الاستماع منكم

مع خالص التقدير